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Anders Ebsen Jellesen

Emne: VS:  Høring af ændringer på baggrund af offentlig høring

 

Fra: Anders Åge Kuhr Laier <laierfam@post5.tele.dk>  
Sendt: 20. februar 2019 14:01 
Til: Anders Ebsen Jellesen <anjje@viborg.dk> 
Cc: Jens Kristensen (Møldrup) <kk@knud‐kristensen.dk> 
Emne: Re: Høring af ændringer på baggrund af offentlig høring 
 

Kære Anders Ebsen Jellesen. 
  
Tak for tilsendte. Jeg har sammen med Jens Kristensen gennemgået de indsigelser, der har været, og de 
bemærkninger som I forslår at der skrives ind i lokalplanen. 
  
De bemærkninger Miljøstyrelsen har fremsendt har vi ingen bemærkninger til, ej heller de ændringer I har 
foretaget på side 12, 1. afsnit om “ Bilag IV‐arter”. 
  
De bemærkninger fra Erhvervsstyrelsen I foreslår at indføje i lokalplanen er for begrænsende for 
viksomheden. 
Virksomheden drives idag af Jens Kristensen. Jens håber naturligvis at sønnerne Jakob og/eller Lasse 
Kristensen eller medarbejdere til sin tid ovetager virksomheden og driver den videre på sammen måde 
som idag. 
I dag produceres der lægge‐ og spisekartofler såvel til hjemmemarkedet, men ikke mindst til eksport. 
Virksomheden har en omsætning på ca. 50 mil. kr. 
En del af de arealer, der drives idag, drives som en pasningsordning, hvor Jens Kristensen her fungerer som 
maskinstation og med entreprenørvirksomhed. 
Hvis der en dag bliver så hård konkurrence fra anden side, måske fra udlandet, at virksomheden som den 
fungerer idag, må lukke , må der tænkes fremad og i alternativer. Så skal de bygninger, der er investeret 
mange millioner kr. i kunne anvendes til andet formål. 
Derfor kan den formulering I forslår komme til at give for store begrænsninger for virksomheden. Tomme 
bygninger vil jo heller ikke være ønskeligt for lokalområdet eller i det hele taget. 
Skulle det gå så galt, at der skal tænkes på anden fremtid for virksomheden kunne man godt forstille sig at 
det blev inden for jordbrug og gartneri, men det kunne også blive et lagerhotel eller blot lager. Ingen tror 
det sker men man ved aldrig. 
Derfor ser vi helst, at den oprindelige formulering bevares i Lokalplanen 510. 
  
Men som sagt er vi ikke tilfredse med den bragte formulering. 
  
Mange hilsener 
Anders Åge K. Laier 
 
  
  


